
 
 
Protokoll styrelsemöte 2021-04-21 
 
 
Närvarande: Cecilia Engblom, Jessica Lindbladh, Johan Westman, Katarina Pahlin, Bengt Göran 
Broström (Seniorkommittén), Lars Henriksson (Tävlingskommittén), Sandra Wängelin och Martina 
Sternerdal (Damkommittén), Göran Wängelin (Herrkommittén) 
 
§1 Mötets öppnande 
Cecilia Engblom, ordförande, hälsade välkommen.  
 
§2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 
§ 3 G4G-information (Cecilia har med information från Neil) 

- Golfbanan är i gott skick. Det är några smärre problem, men fairways ser fantastiskt bra 
ut.  

- Nya rangebollar kommer om 3 veckor. Det verkar vara stor efterfrågan på bollar, för det 
är långa leveranstider.  

- 2 nya golfbilar är inköpta, så nu finns 11 stycken och 4 ”fat boy”-cyklar att hyra ut.  
- Det är lockdown i Irland, så Brian kan inte komma hit. Filip Lindblad har anställts som 

extra green keeper.  
- Restaurangen fungerar bra 
- Omklädningsrummen har färdigställts med målning och nya golv 
- Nätet runt drivingrangen kommer att vara klart under nästa vecka.  
- Förhoppningsvis meddelas bygglov för padelbanorna denna vecka. PEAB kan då starta 

arbetet inom 10 dagar. Om allt går enligt plan kommer banorna vara klara i slutet av 
augusti.  

 
§ 4 Ekonomi 
Inga nyheter 
 
§ 5 Status hemsida 
Mailen för Damkommittén har kommit igång, och allt fungerar.  
 
Information om tävlingsförbudet läggs upp på hemsidan. Herr- och damgolfen skjuts också upp. 
Förbudet gäller fram t o m 16/5 som det ser ut nu och omfattar alla ”amatörtävlingar”. Information 
kommer från Golfförbundet kontinuerligt, 1 gång per vecka, på måndagar.  
 
Ny tävlingskalenderkalender kommer så snart Tävlingskommittén fåt input från Golf4Golfers. Tills 
vidare tas den gamla tävlingskalendern bort.  
 
§ 6 Information kommittéer 
Tävlingskommittén 
Två nya medlemmar; Daniel Gusenius och Sara Wesslén. De ska få en GIT-utbildning.  



 
Den tävling som ligger först efter 16 maj ligger 29 maj. Alla tävlingar innan 16 maj ska tas bort. Så 
snart tävlingsförbudet tas bort kommer kommittén gå ut med tydlig information om vilka tävlingar 
som är aktuella.  
 
En handikappsgrundad tävling på klubbmästerskapsnivå diskuteras.  
 
Damkommittén 
Vid senaste mötet gick man igenom vilka tävlingsfomrer det ska vara på tävlingarna. Man har även 
planerat priser o dyl.  
 
Information om vilka som ingår i Damkommittén och lite om vilka de är, finns nu på hemsidan.  
 
Kommittén önskar få ett mailutskick med lite ”reklam” om sig och sin verksamhet. Martina ska sätta 
ihop något och skicka till Cecilia och Lars. Man vill även ha lite information på Facebook. Detta ska 
skickas till Cecilia.  
 
Herrkommittén 
Önskar också få ut lite information till medlemmarna. Innehållet skickas till Cecilia.  
 
Kommer att köra tillsammans med damerna.  
 
Seniorkommittén 
Har precis haft GIT-utbildning.  
 
Planerar för att komma igång med tävlingar så snart det är tillåtet. BG återkommer till Lars om vilken 
tävling man ska inleda med.  
 
Regel- och handikappkommittén (Cecilia har med information från Henrik) 
Dropprutan vid stora dammen på hål 9 kan behöva ses över, då det är svårt att droppa korrekt där. 
 
Henrik planerar att gå igenom de lokala reglerna för att se att de är uppdaterade och relevanta.  
 
Det finns önskemål om införskaffande av reflektorer att sätta i toppen av flaggorna för att underlätta 
att optiska avståndsmätare fångar upp flaggan. Det kan behöva sättas upp ett staket/stängsel som 
skyddar vit tee på hål 4 från sneda utslag på hål 3. Slutligen finns även önskemål om publicering av 
aktuell flaggplacering, då det ibland kan vara svårt att avgöra ute på banan. Dessa önskemål tas 
vidare till Neil. 
 
§ 7 Övriga frågor 
Genomgång av medlemsundersökningen. Det är 216 som har svarat, och det är överlag ett mycket 
positivt resultat. Undersökningen planeras att presenteras på årsmötet.  
 
Årsmötet planeras till 22/5, kl 15. Det kommer att hållas utomhus. Handlingarna kommer att läggas 
upp på hemsidan i god tid innan mötet. Kallelse kommer att mailas ut.  
 
§ 9 Mötets avslutande 
Cecilia tackar för engagemanget och avslutar mötet.  
 
Mötet avslutas.  
 
 



Underskrift/justering 
 
 
 
…………………………………………….  ………………………………………………………….. 
Cecilia Engblom, ordförande   Katarina Pahlin, sekreterare 


